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【交表方式】
● 電郵Email：spot@hkfyg.org.hk 或or
● 傳真Fax：3755-7055 
本會收到表格後一般兩星期內寄出確認電郵及郵寄嘉許狀乙張
  
 表格一 FORM 1                                     （本表格Word檔之下載網址：yvn.hkfyg.org.hk/form）

《有心計劃》：2025-2026《有心學校》登記表
Heart to Heart Project: Sign up as a Heart to Heart School 2025-2026
 【截止登記日期Registration Closing Date : 2026/6/30】

	學校資料 Information of School

	學校名稱Name of School
	(中文Chinese)
	

	
	(英文English)
	

	地址Address
	(中文Chinese)
	

	
	(英文English)
	

	電話Tel
	
	傳真Fax
	

	聯絡人姓名 
	(中文Chinese)
	
	( 先生 / 女士 / 太太 ) *

	Name of Contact Person
	(英文English)
	( Mr / Ms / Mrs ) *
	

	職銜Position
	
	聯絡人電郵Email
	



	本校願意成為《有心學校》，並承諾Our school will sign up as a Heart to Heart School, and hereby pledges : 

	請在適用空格內  Please tick as applicable

 在未來一年（2025年9月至2026年8月）推動本校學生在義務工作上貢獻不少於500服務小時
to encourage students to take part in voluntary services for not less than 500 hours a year (from September 2025 to August 2026)

 在未來      年均成為《有心學校》，推動本校學生在義務工作上，每年貢獻不少於500服務小時
to encourage students to take part in voluntary services for not less than 500 hours each year for     years



本人謹此聲明，本表格內所填報的資料，乃根據本人所知及所信，全屬真確無訛。
I hereby declare that the information provided is to my knowledge true and accurate.




	
	
	
	
	

	校長中文姓名
	
	校長簽署
	
	學校印鑑及日期

	Name of School Head
	
	Signature of School Head
	
	School Seal and Date
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